
 
   
PROTOKOLL FÖRT VID ÅRSMÖTE 2023 FÖR NÄMNDEMANNAFÖRENINGEN VID 
HOVRÄTTEN ÖVER SKÅNE OCH BLEKINGE. 
   
TID: 2023 03 16 17.00  
PLATS: Hovrätten  
 
Närvarande den 23/3 på hovrätten: Mats Sjölin, Orvar Turegård(ordförande), Bo Nordberg 
(v. ordförande o kassör), Raili Pikkusaari, Lena Ohlsson(styrelsen), Hans Clair, Anne-Lise 
Nielsen, Jan Ek (revisor), SelveteMurtezi, valberedningen fram till punkt 25 och Marie 
Jansson, valberedningen. 
 
Gäst: Linda Ingvarsson från Nämndemännens Riksförbunds styrelse. 
 
 Anmäld Frånvaro från styrelsen: Kenneth Granlund 
   
   
§1. Årsmötets öppnande.   
   

Föreningens ordförande Orvar Turegård hälsade alla välkomna och förklarade 
årsmötet öppnat.   

 
§ 2. Gästen har ordet. 
 

På mötet så gästades vi av Linda Ingvarsson från Nämndemännens 
Riksförbund. Linda är vice ordförande i vårt förbund och hemmahörande i 
Hässleholm. 
Linda är ny i förbundsstyrelsen och hennes arbetsuppgifter har fokuserat 
mycket på ett budgetförslag och genomgång med Domstolsverket, så att vi alla 
nämndemän får så bra förutsättningar som möjligt. 
 
Fokus i nuläget har varit ”Snippa rättegången”, fortsatta diskussioner om 
arvodesfrågan och ”Hot och Våld”. Det är viktigt att trycka på regering och våra 
riksdagsledamöter. En dialog har börjat med respektive riksdagsgrupper. 
 
Linda var imponerad av vår verksamhet och vår verksamhetsplan 2023 och 
vikten av att vi fortsätter i vår ambitiösa verksamhet och samtal med icke 
medlemmar, så att vi kan växa i antal. 
 
En stor aktivitet i förbundets styrelse är också en utredning om en eventuell 
organisationsförändring, det ser väldigt olika ut i våra olika 9 regioner och det 
behövs en översyn. 

 
Som Förening så passar vi på att uttrycka att vi är negativa till aktiviteten  “Årets 
Nämndeman”. Om man skall ha aktiviteten kvar så vill vi ändra det till  “Årets 
Nämndemannaförening” i stället.    

 
§ 3.   Val av mötesfunktionärer. 

 
a. Val av mötesordförande. 

 
   Mötet valde Orvar Turegård till mötesordförande. 

 
b. Val av mötessekreterare 

 
   Mötet valde Mats Sjölin till mötessekreterare.      

 
c. Val av två justerare tillika rösträknare 

 
   Mötet valde Anne-Lise Nielsen och Jan Ek.  
   



   
§ 4. Fastställande av röstlängd. 
 

Röstlängden fastställdes till 10 närvarande medlemmar.                          
 
§ 5. Godkännande av kallelse till mötena. 
   

Kallelse skickades ut till föreningens medlemmar både genom anslag i 
nämndemannarummet och på mail till samtliga inom utsatt tid. Mötet 
förklarades stadgeenligt utlyst. Bilaga 1   

 
§ 6. Godkännande av dagordningen.   
 

Mötet godkände förslaget till dagordning.   
 
§ 7. Verksamhetsberättelse 2022. 
 
  Verksamhetsberättelsen föredrogs av föreningens ordförande Orvar Turegård. 

Mötet godkände Verksamhetsberättelsen (Bilaga 2)  
 
§ 8. Ekonomisk redogörelse 2022. 
 

Redogörelsen föredrogs av kassören Bo Nordberg, en ekonomi i balans,  Mötet 
godkände den ekonomiska redogörelsen. (Bilaga 3)     

   
§ 9 . Revisorernas berättelse 2022. 
 

Revisorn Jan Ek föredrog deras berättelse och föreslår att bevilja styrelsen 
ansvarsfrihet för 2022 års räkenskaper och förvaltning.  (Bilaga 4)  

 
§ 10. Beslut om ansvarsfrihet för styrelsen.   
 

I enlighet med revisorernas förslag beviljade mötet styrelsen ansvarsfrihet för 
2022 års räkenskaper och förvaltning. 

 
§ 11. Verksamhetsplan 2023. 
 

Vår ordförande Orvar Turegård föredrog denna ambitiösa plan och. Jan Ek 
hade en fråga, ” Hur går dialogen med regionerna”?  Samtalen påbörjades 
under 2022 och fortsätter under 2023 både genom utbyte mellan föreningar, 
men också mot våra politiska ansvariga. 

 
Mötet godkände verksamhetsplanen för 2023. (Bilaga) 

 
§ 12. Budgetförslag 2023. 
 

Bo Nordberg, föreningens kassör, redogjorde för förslaget som bygger bla. på 
att målsättningen att öka medlemsantalet från 49 till 100 medlemmar och att 
fortsätta informera om vår verksamhet och att rekrytera medlemmar genom 
våra samtal i nämndemannarummet. 
 
Mötet godkände förslaget till Budget 2023. 

 
§ 13. Beslut om antal styrelseledamöter. 
 

Styrelsen förslag är att styrelsen skall bestå av 5 ordinarie ledamöter och 4 
styrelseersättare. Mötet godkände detta förslag.  
 
 
 
    

   



§ 14. Val av ordförande på två år.  
 

Alf Nilsson, Marie Jansson och SelveteMurtezi harutgjort valberedningen. 
SelveteMurtezi presenterade följande förslag. 
Valberedningen föreslog Orvar Turegård. 

 
  Mötet valde Orvar Turegård på en tid om 2 år.  
   
§ 15. Val av två styrelseledamöter på två år.   
 

Valberedningen föreslog 2 styrelseledamöter på två år. 
Bo Nordberg och Raili Pikkusaari. 

 
Mötet valde Bo Nordberg och Raili Pikkusaari 

 
§ 16. Val av en styrelseledamot på 1 år. 
 

Valberedningen föreslog Kristina Stern (fyllnadsval 1år). 
Mötet valde Kristina Stern. 

 
§ 17. Val av tre styrelseersättare på ett år. 
 

Valberedningen föreslog Kenneth Granlund, Mats Sjölin,Anne-Lise Nielsen och 
Hans Clair. 
Mötet ställde sig bakom förslaget.    

     
§ 18. Val av två revisorer samt en revisorsersättare på två år. 
 

Valberedningen föreslog Jan Ek och Sten Andersson. 
Mötet valde Jan Ek och Sten Andersson. 

 
§ 19. Val av en revisorsersättare på ett år. 
 
  Valberedningen föreslog Ulla Valldèn.  
  Ulla Valldén valdes som revisorsersättare på en tid om ett år. 

 
 
  §20. Val av tre personer till valberedningen på ett år varav en sammankallande.   
 

Mötet föreslog omval av Marie Jansson,Alf Nilsson och SelveteMurtezi. 
   

Mötet beslutade att välja Marie Jansson, som sammankallande, Alf Nilsson och 
SelveteMurtezi till föreningens valberedning.  

   
 §21. Beslut om medlemsavgift för påföljande verksamhetsår 2024. 
 

Förslaget äroförändrat 275 kr. Mötet godkände avgiften. 
 
§ 22. Styrelsen förslag på årsmötet. 
 

Förutom beslutet om verksamhetsplan, så finns inga andra förslag. 
   

§23. Förslag på att styrelsen får utse arbetsgrupp om behov uppstår. 
 

Orvar Turegård föreslår att 2023 styrelsen även i fortsättning får möjlighet att 
utse medlemmar/arbetsgrupp till uppdrag i vår verksamhet. 
En ledamot från styrelsen är sammankallande i varje grupp som uts 

 
Mötet beslutade att ställa sig bakom förslaget. 

   
 



§ 24. Medlemmarnas förslag till årsmötet. 
 

Inga förslag har inkommit till styrelsen inför årsmötet. 
 

§ 20 Övriga frågor. 
 

Orvar och Bo informerade om ett besök hos Blekinge 
Nämndemannaföreningpå Ronneby Brunn. Båda föreningarna informerade om 
respektive verksamheter och upplägg och det var ett väldigt givande möte. 
Detta möte syftade till att vi skall bli bättre med samarbetet i vår region. 

 
En aktivitet som också redogjordes för var studiebesöket på Landsrätten i 
Köpenhamn. En uppskattad och trevlig aktivitet, 20 nämndemän deltog. 

 
§ 21 Mötets avslutande. 
 
   Mötesordföranden avslutade mötet och tackade för visat intresse. 
 
 
                Justeras: 
 
 
 
 

Mats Sjölin                                         Orvar Turegård 
                mötessekreterare                              mötesordförande  
 
 
 
 
 
  Anne-Lise Nielsen                         Jan Ek 
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